



ຂ່າວ NEWS



ໜ່ວຍງານຂ່າວສານ ພະແນກສັງລວມ ຫ້ອງການ ທຫລ
ໂທ / ແຟັກ (856-21) 260283

ທຫລ ຈັດກອງປະຊຸມຂະແໜງການທະນາຄານ ປີ 2021



ກອງປະຊຸມຂະແໜງການທະນາຄານ ປີ 2021 ໄດ້ຈັດຂຶ້ນຢ່າງເປັນທາງການທີ່ຫໍປະຊຸມແຫ່ງຊາດ, ນະຄອນຫຼວງວຽງຈັນ ໃນວັນທີ 03 ສິງຫາ 2021 ພາຍໃຕ້ການເປັນປະທານຂອງທ່ານ ສອນໄຊ ສິດພະໄຊ ຜູ້ວ່າການທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ ໂດຍການໃຫ້ກຽດເຂົ້າຮ່ວມຂອງ ທ່ານ ພັນຄຳ ວິພາວັນ ນາຍົກລັດຖະມົນຕີແຫ່ງ ສປປ ລາວ ແລະ ມີການນຳພາຍໃນທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ, ບັນດາກະຊວງທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ, ທະນາຄານທຸລະກິດທົ່ວລະບົບ ແລະ ສະຖາບັນການເງິນເຂົ້າຮ່ວມຢ່າງພ້ອມພຽງ.

ໃນກອງປະຊຸມໄດ້ຜ່ານການລາຍງານແຜນຍຸດທະສາດພັດທະນາລະບົບສະຖາບັນການເງິນ-ເງິນຕາຂອງ ສປປ ລາວ 5 ປີ (2021-2025) ແລະ ວິໄສທັດຮອດປີ 2030, ການຮັກສາສະຖຽນລະພາບດ້ານເງິນຕາ, ການຮັກສາສະຖຽນລະພາບສະຖາບັນການເງິນ, ການພັດທະນາລະບົບການຊຳລະ-ການຫັນເປັນທັນສະໄໝ ແລະ ນະໂຍບາຍສິນເຊື້ອຂອງທະນາຄານ ໂດຍທີ່ປະຊຸມໄດ້ຮັບຝັງການປະກອບຄຳເຫັນຢ່າງກົງໄປກົງມາ.

ທ່ານ ສອນໄຊ ສິດພະໄຊ ຜູ້ວ່າການທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ ໄດ້ລາຍງານຜົນຂອງກອງປະຊຸມໄດ້ໃຫ້ຮູ້ວ່າ: ກອງປະຊຸມຂະແໜງການທະນາຄານ ປີ 2021 ໄດ້ໄຂຂຶ້ນຢ່າງເປັນທາງການ ໃນບັນຍາກາດທີ່ຫຼາຍຂະແໜງການຕ່າງໆ ພວມສຸມໃສ່ຈັດຕັ້ງຜັນຂະຫຍາຍມະຕິຂອງກອງປະຊຸມໃຫຍ່ ຄັ້ງທີ XI ຂອງພັກເຂົ້າໃນຂົງເຂດວຽກງານຂອງຕົນຢ່າງເປັນຂະບວນພຶດພື້ນ, ສຳລັບ ຂະແໜງການທະນາຄານຂອງພວກເຮົາ ພວມອອກແຮງຢ່າງຕັ້ງໜ້າເພື່ອຜັນຂະຫຍາຍ ແລະ ຈັດຕັ້ງປະຕິບັດມະຕິກອງປະຊຸມໃຫຍ່ ຄັ້ງທີ IV ຂອງຕົນ ກໍ່ຄືການຜັນຂະຫຍາຍຍຸດທະສາດການພັດທະນາລະບົບສະຖາບັນການເງິນ-ເງິນຕາໃຫ້ເປັນແຜນງານ-ໂຄງການ 5 ປີຕໍ່ໜ້າ

(2021-2025) ໃຫ້ປະກົດຜົນເປັນຈິງ ເພື່ອປະກອບສ່ວນຢ່າງຕັ້ງໜ້າເຂົ້າໃນການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດແຜນ
ພັດທະນາເສດຖະກິດ-ສັງຄົມແຫ່ງຊາດ 5 ປີ ຄັ້ງທີ IX ໃຫ້ບັນລຸຄາດໝາຍທີ່ວາງໄວ້.



ໃນໂອກາດດັ່ງກ່າວ, ທ່ານ ນາຍົກລັດຖະມົນຕີໄດ້ໂອ້ລົມຕໍ່ພະນັກງານຫຼັກແຫຼ່ງໃນຂົງເຂດການ
ທະນາຄານໂດຍໄດ້ຕີລາຄາສູງຕໍ່ກອງປະຊຸມທີ່ມີຄວາມໝາຍສໍາຄັນຢ່າງຍິ່ງ ໄດ້ຈັດຂຶ້ນໃນທ່າມກາງບັນຍາກາດ
ທີ່ທົ່ວຂະແໜງການພັກ-ລັດ ພວມຈັດຕັ້ງຜັນຂະຫຍາຍກອງປະຊຸມໃຫຍ່ຄັ້ງທີ XI ຂອງພັກ, ແຜນພັດທະນາ
ເສດຖະກິດ-ສັງຄົມ 5 ປີ ຄັ້ງທີ IX. ພ້ອມນີ້ ກອງປະຊຸມ ໄດ້ຈັດຂຶ້ນໃນສະພາບແວດລ້ອມເສດຖະກິດ-ການ
ເງິນສາກົນທີ່ມີການຜັນແປສະຫຼັບສັບຊ້ອນ ສົມທົບກັບການແຜ່ລະບາດຂອງເຊື້ອພະຍາດໂຄວິດ-19 ໃນທົ່ວ
ໂລກ ຊຶ່ງໄດ້ເຮັດໃຫ້ປະເທດຂອງພວກເຮົາ ຍັງປະເຊີນກັບຄວາມຫຍຸ້ງຍາກທາງດ້ານເສດຖະກິດ-ການເງິນ-ເງິນ
ຕາ ແລະ ບັນຫາການຂາດດຸນງົບປະມານ ແລະ ໜີ້ສິ້ນທີ່ສະສົມມານານ ຍ້ອນພວກເຮົາລະເຫຼີງຂາດສະຕິວິໄນ
ແຜນການ-ການເງິນ, ນັ້ນຍິ່ງຫຍຸ້ງຍາກ, ຄັບຂັ້ນຂຶ້ນຕື່ມ. ສະພາບຄືດັ່ງກ່າວ ໄດ້ເປັນອຸປະສັກອັນໃຫຍ່ຫຼວງໃນ
ການຈັດຕັ້ງຜັນຂະຫຍາຍບັນດາຄາດໝາຍສູ່ຊັ້ນທີ່ໄດ້ກຳນົດໄວ້ໃນ ມະຕິກອງປະຊຸມໃຫຍ່ຂອງພັກ ກໍ່ຄືແຜນ
ພັດທະນາເສດຖະກິດ-ສັງຄົມແຫ່ງຊາດ. ດ້ວຍເຫດນີ້, ຄະນະລັດຖະບານຊຸດທີ IX ໄດ້ມີຄວາມພະຍາຍາມໃນ
ການປັບປຸງບໍລິຫານວຽກງານຂອງອົງການລັດບໍລິຫານ ໂດຍໄດ້ກຳນົດລະບຽບການ ແລະ ກົນໄກການເຮັດ
ວຽກຂອງລັດຖະບານ ຄືນໃໝ່ ເພື່ອໃຫ້ມີລັກສະນະ ວິທະຍາສາດ, ວ່ອງໄວ, ແລະ ໂປ່ງໃສ, ສອດຄ່ອງກັບ
ລັດຖະທຳມະນູນ ແລະ ກົດໝາຍ ແນໃສ່ແກ້ໄຂບັນຫາຄວາມຫຍຸ້ງຍາກທາງດ້ານເສດຖະກິດ-ການເງິນຂອງ
ປະເທດ ທີ່ພວມປະເຊີນຢູ່ນັ້ນ. ດ້ວຍເຫດນີ້, ກອງປະຊຸມຂະແໜງການທະນາຄານ ຈຶ່ງມີຄວາມໝາຍສໍາຄັນ
ຢ່າງຍິ່ງ ເປັນກາລະໂອກາດອັນດີ ທີ່ພວກເຮົາ ໄດ້ຜ່ອມກັນສັງເກດຕີລາຄາການຈັດຕັ້ງໜ້າທີ່ການເມືອງຂອງ

ຕົນຜ່ານມາ ແນໃສ່ ຊອກຫາບົດຮຽນທີ່ດີ ເພື່ອເສີມຂະຫຍາຍ ແລະ ຊອກໃຫ້ເຫັນອັນອ່ອນ ເພື່ອປັບປຸງແກ້ໄຂ ແລະ ກຳນົດທິດທາງວຽກງານໃນຕໍ່ໜ້າ ຢ່າງມີຈຸດສຸມ, ເລິກເຊິ່ງ ແລະ ຮອບດ້ານ ດ້ວຍມານະຈິດ ບຸກທະລຸ ທາງດ້ານຈິນຕະນາການຢ່າງແຂງແຮງ.

#ພາບໂດຍ: ໜ່ວຍງານຂ່າວສານ ທຫລ

#ຂ່າວໂດຍ: ນ. ປາໄນ ພັນທະລາ

ເສດຖະກິດຈະເຂັ້ມແຂງ ຖ້າປວງຊົນຮ່ວມແຮງນຳໃຊ້ເງິນກີບ

